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Actuele vraag

In december gaf wethouder Van de Laar aan dat het definitieve actieplan luchtkwaliteit er in februari 
2021 zou zijn. Inmiddels is het al ver in april en hebben we het definitieve plan nog niet ontvangen. 
Waardoor is het vertraagd? En wanneer kunnen we het wel verwachten? 

Over IB 21 033 Tweede Voortgangsrapportage energietransitie maart 2021

Naast verzoek agendering volgend Forum:

Urgente vraag over de intentieovereenkomst met de energiecorporatie Zon op Rijswijk. Dit gezien de 
urgente ontwikkelingen op dit dossier m.b.t. het plaatsen van een bliksemafweer installatie.


